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Vragen van de leden Wolbert en Groot (beiden PvdA) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het gebruik van financiële derivaten 
door zorginstellingen (ingezonden 10 september 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Zorginstellingen kopen steeds meer deriva-
ten»?1 

Vraag 2
Is het waar dat het gebruik van derivaten in de zorgsector sinds 2010 scherp 
is toegenomen? Hoe beoordeelt u dit? Wat is uw verklaring voor deze 
stijging? 

Vraag 3
Ziet u risico’s aan het toenemende gebruik van derivaten in de zorgsector in 
het licht van de problemen bij woningcorporaties door gespeculeer met 
derivaten? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke risico’s ziet u en op welke wijze 
probeert u deze risico’s te beperken? 

Vraag 4
Hoe is het toezicht op het gebruik van derivaten door zorginstellingen 
geregeld en wat zijn de bevoegdheden en verantwoordelijkheden van de 
Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) enerzijds en het Waarborgfonds voor de 
Zorgsector (WFZ) anderzijds? 

Vraag 5
Zijn er wettelijke limieten gesteld aan de omvang van de derivatenportefeuil-
les voor zorginstellingen? Zo ja, welke zijn deze wettelijk limieten en staan 
deze het gebruik van derivaten toe buiten het afdekken van concrete 
renterisico’s in de bedrijfsvoering? Zo nee, bent u van mening dat er 
wettelijke limieten moeten gelden voor het gebruik van derivatenportefeuilles 
in de zorgsector? 

1 website van Zorgvisie van 6 september 2012
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Vraag 6
Komen de door de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 
voorgestelde beleidsregels voor het gebruik van derivatencontracten bij 
woningcorporaties overeen met de huidige richtlijnen voor het gebruik van 
derivatencontracten in de zorgsector? Zo nee, op welke punten niet en 
waarom niet?
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